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Zápis z 7. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 15.8. 2017 v Praze na Strahově 

 
přítomni:   J. Boháč , M. Doktor,  P. Bednář, P. Náprstek    P. Mokrý  
hosté: Z. Krpata, P.  Hottmar, 
omluven: P. Šebesta 
   

1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  

 

□ 

 

Úkol 1/6/17 byl splněn Z. Krpata ve spolupráci s radou SCM upravil časový pořad M-ČR krátké tratě 

s ohledem na odjezdy na soutěže EYOF v Maďarsku a na MSJ + 23 v Rumunsku. Konečná verze 

časového pořadu byla s vysvětlením zveřejněna na webu. Na M-ČR byla vyzkoušena funkčnost 

většiny technických zařízení týkajících se průběhu MS. Nedostatky byly nahlášeny L. Doškovi.   

Na M-ČR byl vyzkoušen rolovací systém Sportis – výsledky, startovní listiny. Zavedení do praxe 

bude vyžadovat instalaci velkých displejů. Tato metoda v kombinaci se SW Marka Vávry, který 

vyvinul pro závody ČP by v příštím roce mohla nahradit tištěné rozpisy a výsledky. Připravit zavedení 

do praxe od I. NZ 2018. Výbor schválil odměnu za SW pro M. Vávru. 

J. Boháč v průběhu M-ČR v pátek 21.7. informoval na brífinku vedoucí oddílů přítomných na M-ČR 

o financování oddílů v roce 2017. V sobotu se uskutečnil tradiční slavnostní nástup oddílů, účastníků  

M-ČR. Tento ceremoniál byl hodnocen všemi účastníky kladně.  
 

□ 

 

 

□ 

 

 

Příprava M-ČR v maratonu - Z.Krpata informoval o stavu příprav mistrovství v maratónu v Mostě. 

Pořadatel připravil regulérní písečné přeběhy. Medaile jsou vyrobeny a jsou již na svazu. 
 

Příprava regaty Olympijských nadějí - 16. a 17. 9. pořádáme v Račicích závody OH nadějí. Dosud je 

přihlášeno 23 států a cca 600 účastníků. Organizační výbor je totožný jako na MS. Cílem je 

vyrovnané hospodaření a co nejvyšší kvalita provedení, v rámci limitovaných možností. Organizační 

výbor bude pracovat pod vedením ředitele OV P. Šebesty. 
  

□ 

 

Čerpání rozpočtu STK v r. 2017 - výbor uložil Z. Krpatovi provézt revizi plnění čerpání rozpočtu a 

doladit potřebné nákupy materiálu nezbytné pro kvalitní zabezpečení závodů. Za komisi rozhodčích 

M. Dognerová podá informaci o výsledku náboru nových rozhodčích a provedených zkouškách. 

Předloží návrh na omlazení sboru rozhodčích.                     Ú-1/7/17: Z. Krpata, M. Dognerová                                                                                                                              

                                                                                                          T: 19.9. 2017 
□ 

 

Videopřenosy ze závodů z Račic - streamované video z hlavních závodů se vzhledem k nejistotě 

z výše dotací z MŠMT (ProgramV) pro rok 2017 odkládá. Výbor po diskusi rozhodl záměr pro letošní 

rok zrušit a uvažovat v příštím roce. Návrh připraví Petr Náprstek.  

                                                                                               Ú-2/6/17: P. Náprstek                                                                                                                             

                                                                                                           T: prodlouženo do února 2018 

□ 

 

Projekt seriálů lokálních závodů mládeže – projekt regionálních dlouhodobých soutěží pro mládež 

(Západočeská Golden League, Velkomoravská liga, Labsko-Orlický pohár, Vlajka Prahy), bude 

financován na základě smluv s oddíly, které daný seriál koordinují – Sedlec, Černožice, Sparta, ONV. 

Předpoklad distribuce prostředků září – říjen 2017  

                                                                                              Ú-1/3/17: Z. Krpata, J.Boháč, P.Mokrý                                                                                                                               

                                                                                                             T: prodloužen do T: 15.8. 2017 

 

1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ Úkol - 4/4/17 byl splněn:  Z. Krpata informoval výbor o kontrole vyplňování údajů z tréninkových 

deníků jednotlivými detašovanými pracovišti SCM. Velká část detašovaných pracovišť SCM plnila 

povinnosti do VT na Obozu, kde se tréninkové deníky fyzicky kontrolují. Potom se kvalita 

vyplňování výrazně zhoršila, někde zcela ustala. Výbor rozhodl o pozastavení financování 

pracovištím, kde sportovci neplní povinnosti SCM. Z Krpata zašle všem, kdo si povinnosti neplní 

dopis se sdělením důsledku neplnění povinností detašovaných pracovišť. Další kontrola bude 

provedena po M-ČR.                                                        
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Z. Krpata informoval výbor o zlepšené situaci ve vedené evidence tréninku v tréninkových denících.  

Bude vyhodnoceno projednáno v září. Z. Krpata navrhne metodický návod jak vést členy SCM 

k vyplňování deníků, problém odložen na září.      Ú-3/6/17: Z. Krpata                                                                                  

                                                                                            T: prodloužen do září  2017 
□ Rada SCM – rada projednala a navrhla po 3.ČP přidělení 6ti svazových singlových lodí C1 na základě 

výkonnosti v mládežnických kategoriích. Po M-ČR posoudí RSCM výkonnost uživatelek a navrhne 

v případě potřeby přikoupení dalších lodí, nebo současné svazové lodě přerozdělí. 

   

□ Přechod sportovců z SCM do RCS - P. Hottmar připravil a poslal členům výboru a RSC přehled 

sportovců končících z důvodu věku v SCM  a kdo přechází do RSC. Výbor vzal informaci na vědomí. 

 

□ Školení trenérů - P. Hottmar informoval o připravovaném školení zájemců o metodiku tréninku 

začátečníků. Uskuteční se v průběhu ledna. Připravuje se lektorský tým. 

 

 

3.   Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 

 

RDS    

□ Výbor konstatoval velmi dobrou úroveň sportovních výsledků reprezentace v souvislosti s výsleky 

sezony 2017. A to jak s úspěchy seniorů tak s výsledky juniorů na MEJ + 23 a MSJ+23, tak na soutěži 

EYOF. Výbor vyslovil velké poděkování oběma RSC za součinnost v přípravě reprezentantů a 

organizační pomoc zejména v oblasti dopravy na soutěže. Současně výbor potvrdil potřebu řešit osud 

neúspěšné disciplíny (ženy, sprinty muži i ženy) 
 

□ Podpora TOP TEAM z ČOV – z iniciativy ČOV jsou svazem podepsané smlouvy s šesti sportovci 

zařazených do TOP týmu.  Součástí podpory je i stipendium pro J Špicara. Administrací pověřen P. 

Hottmar. 
 

□ Výživová podpora – předbežně vyhodnoceny ohlasy na nově sjednanou svazovou podporu 

výživového poradenství pro dorostenky + juniorky v SCM a ženy. Spolupráce s Liborem Vítkem je 

vítaná. Trenéři připraví do října názor na využívání iontových nápojů Gatorade (nabídka výrobce). 

□ Čerpání rozpočtu - P. Hottmar připraví výhled čerpání do konce roku. Pošle členům výboru před 

zářijovou schůzí. 
 

□ Příprava tréninkového centra v Japonsku – pro přípravu lokality pro kempy RD v japonsku k přípravě 

na OH již od r. 2017 P. Hottmar pokračuje v jednání s partnery v Japonsku. Úspěšně probíhá jednání 

o dlouhodobém pronájmu lodí. Začíná se připravovat organizace prvního výjezdu sportovců, cca 15 

osob.  
 

□ Rozvoje kategorie C1 ženy – projednána nabídka K. Kožíšek ml. ke koordinaci a metodické podpoře 

tréninku kanoistek po celé ČR. Návrh řeší realizaci dlouhodobé péče o kanoistky v oddílech  a při 

reprezentačních a jiných tréninkových srazech. Projednány finanční náklady na profesionální řešení. 

Návrh odpovídá záměru v Koncepci ČSK 2017 – 2020. P.Hotmar a K.Kožíšek s předsedou ČSK 

projednají další postup k realizaci. Předložen bude předpokládaný rozpočet projektu. Schválení na 

schůzi v říjnu. 

 

RDJ  

□ 

 

 

 

Projednání principů NK RDJ - P. Mokrý informoval TJ Kajak Děčín o stanovisku výboru k dopisu 

s připomínkami k nominaci na MEJ. Výbor problematiku opakovaně projednal a konstatoval, že NK 

v realizované podobě jsou ve své podstatě velmi funkční a vyhovující s tím, že dílčí nedostatky se 

mohou vždy projevit, vzhledem k vysoké variabilitě podmínek a vzniku nepředvídatelných okolností. 

Používaná kritéria jsou stále daleko efektivnější než dříve používaná, i dosahovanými výsledky. 

Výbor doporučuje  neměnit charakter kriterií ani do budoucna. 
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RDM  

□ 

 

ČP v maratonu - T. Ježek informoval o průběhu ČP v maratonu a o účasti specialistů maratónců 

v novém seriálu. T. Ježek zajistí kontrolu trati na M ČR v maratonu v Mostě. 

 

□ 

 

MS v maratonu - připravuje se MSM v Jihoafrické republice, informaci podal T.Ježek, vše je 

zajištěno – letenky, ubytování lodě. Nominace byla schválena po mailu na základě návrhu 

reprezentačního trenéra. Rozpočet na výjezd byl se souhlasem výboru mírně navýšen.  T. Ježek 

připraví výhled čerpání rozpočtu RDM do konce roku. Pošle výboru  před zářijovou schůzí. Žádost o 

dovybavení družstva dresy od Alpine-Pro bude reprezentační trenér řešit s kustodem M. Bouším.  
 

□ 

 

SP v maratonu – závod se koná na podzim 2017 v Číně. Pořadatelé zaslali pozvání, nutné pro udělení 

vstupních víz pouze sportovcům. Stéle přes několikeré urgence u pořadatelů a i ICF stále nemají 

pozvání trenéři. T. Ježek bude jednat s Čínskou ambasádou v Praze o možnostech turistických víz pro 

trenéry. 

 

      4.   Různé 
 

□ 

 

Financování ČSK v roce 2017 –  Od posledního jednání výboru (6. schůze) došlo na MŠMT ke 

schválení programu PV (činnost a provoz svazů), kde ČSK obdržel původně očekávanou výši dotace. 

Po rozdělení mezi sekce ČSK je dostatek prostředků na činnost SRK a podporu oddílů. Stále je 

nevyřešen neinvestiční program P IV (údržba a provoz sportovišť), z kterého jsou peníze rozesílány do 

klubů a TJ. Není také zcela vypořádána dotace na pořádání MS, kde MŠMT snížilo návrh pro ČSK 

z 15 mil. na 11,25 mil. bez udání důvodu. O navýšení bude J.Boháč jednat na MŠMT. Návrh rozpočtu 

sekce na r. 2017 bude z důvodů značného zdržení operativně projednáván na každé schůzi výboru 
 

□ 

 

Finanční podpora oddílů – J. Boháč předložil návrh struktury finančních příspěvků 2017 pro oddíly, 

které budou v používané podobě. Navíc bude podpora TOP 10 a podpora koordinátorů dlouhodobých 

regionálních soutěží („ligy“). Byl projednán a schválen objem prostředků k rozdělení do oddílů, který 

je v celkovém objemu o cca 2 mil. vyšší, než v roce 2016. Zdroje jsou státní dotace programy II a V, a 

příspěvek od ČOV z uplynulých období a uznaných projektů (loterie). Klíče k rozdělení zůstávají beze 

změn. Mimo SCM, SpS a TOP 10 se v ostatních čtyřech typech příspěvků nezohledňuje kvalita ale 

kvantita práce s mládeží v oddílech, včetně ochoty pořádat závody. Částečně je zohledněna vzdálenost 

dojíždění oddílu na hlavní závody ČSK. Administrace bude zahájena ještě v září.   

                                                                                                 Ú-7/4/17:   J. Boháč, P. Mokrý                                                                                                                               

                                                                                                             T: prodloužen do T: 18.8. 2017 
□ 

 

Příprava MS - J. Boháč v nepřítomnosti výkonného ředitele organizačního výboru MS P. Šebesty 

informoval o stavu příprav MS. Přihlášeno 1200 osob z 68 států. Jedná se o organizačně mimořádně 

náročnou akci s vysokým počtem oddělených činností. Pracuje s nouzovým rozpočtem 37 mil. Kč. 

Výpravy už začaly do Račic najíždět. Vše se jeví velmi dobře připraveno, vyplatila se profesionální 

dlouhodobá příprava. Zásadním prvkem organizace je odborné a rozhodné řízení ze strany výkonného 

ředitele OV P.Šebesty. TV přenosy z MS budou v ČT komentovat J. Souček, P. Náprstek, P. Bednář. 

Ze sekretariátu bylo na adresy VIP hostů ČSK rozesláno 165 pozvánek na zasloužilé osobnosti 

kanoistiky. Pokud by se i přesto na někoho zapomnělo, budou k dispozici na místě vstupenky zdarma 

jak na sobotní, tak i na nedělní program MS. V neděli bude k dispozici svazový VIP stan s 

občerstvení. Připraveny jsou čestné příležitostné medaile a schválen seznam komu budou předány 

(možnost doplnění). 

  

□ 

 

 

 

 

Granty MHM Prahy - byla podána informace o rozdělení dotace z Magistrátu hlavního města prahy 

z programu Systémové a rozvojové projekty spotu dětí a mládeže mezi 9 pražských kanoistických 

oddílů – rychlostních divoká voda a vodní turistika. 
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□ 
 

Nákup přívěsu na lodě - výbor projednal a schválil zakoupení dvounápravového vleku Techau pro 

potřeby reprezentace z vlastních zdrojů svazu. Dosud je používán vlek pořízený v roce 1988. 

  

□ Ú-3/3/17: úkol pro oddíly trvá - Zákonné povinností členů ČSK z nového občanského zákoníku - 

Sekretariát provedl kontrolu, zda členské subjekty SRK ČSK splnily ve tříleté lhůtě zákonné 

povinnosti pro spolky - upravily a zaregistrovaly u rejstříkového soudu stanovy, a zveřejňují ve 

spolkovém rejstříku povinné dokumenty ve sbírce listin. Byla provedena kontrola stanov a úplných 

výpisů. Výbor ČSK v únoru projednal a schválil postup k naplnění zákonných norem, který platí pro 

všechny členské subjekty svazu a stanovil členským subjektům konečný termín pro doručení nově 

registrovaných stanov do sídla sekretariátu ČSK na den 30.6.2017. Mokrý zkontroluje aktuální stav 

plnění úkolu a připraví informaci pro výbor na září.                  Ú-3/3/17: P. Mokrý  

                                                                                                                 T: 19.9. 2017        
  

□ 

 

Diskuse k úpravám obsahu webu kanoe.cz - Z. Krpata upozornil na některé připomínky hnutí na obsah 

a možnosti vkládání zpráv z regionů na webové stránky ČSK. Tento bod bude zařazen do programu 

příští schůze.                                                                                Ú-9/4/17: J. Boháč, Z. Krpata                                                                                                                              

                                                                                                                 T: 19. 9. 2017 
                                                    

□ 

 

Úkol 10/4/17 byl splněn J. Heller v termínu odevzdal na Magistrát  vyúčtování dotace na rekonstrukci 

věže po havarijním stavu, z prostředků MHM Prahy. Rekonstrukce cílové věže je dokončena. J.Boháč 

podal informaci o novém právním uspořádání subjektu spravujícím majetek ČSK - kemp na Císařské 

louce v Praze. Namísto fyzické osoby figuruje (zesnulého T.Kohouta) jako nájemce nově zřízená 

s.r.o., jejíž jednatelé jsou z okruhu stávajících nájemců. Uzavřena dohoda na dobu určitou do 31.12. 

2019.               

                                                                                                                        

 

 

  

             

Zapsal: P. Mokrý                                                   

Příští  jednání  výboru SRK ČSK se koná   19.9. 2017 


